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SŁAWOMIR ŁAWNICZAK: 
 
1) jak rozstrzygnięto przetarg na zimowe utrzymanie dróg w roku 2011? 
2) jaki będzie koszt zimowego utrzymania dróg w stosunku do ubiegłego roku? 
 
Rozstrzygnięto przetarg na 3 rejony zimowego utrzymania dróg (złożono 1 ofertę, która 
przetarg wygrała, jest to Zakład Robót Inżynieryjnych z Konina), na czwarty rejon nie 
złożono żadnej oferty. Rozliczenie będzie za kilometr odśnieżania i powinno być korzystniejsze 
niż dotychczas. W ubiegłym roku gmina wydała 150 tys. zł na odśnieżanie. 
M. Przespolewski omówił szczegóły dotyczące przetargu, poinformował, że gmina została 
podzielona na cztery rejony. Na rejon obejmujący południową część gminy nie złożono oferty. 
Przetarg na tę część odbędzie się jutro. 
 
 
MICHAŁ REK: 
 
1) kiedy będzie ustalony ostateczny harmonogram remontów dróg gminnych? 
2) czy będzie kontynuowana współpraca Gminy Rzgów z Gminą Bobrica na Ukrainie? 
 
Powołany zespół ds. budowy i remontów dróg opracuje ostateczny harmonogram remontów 
dróg i na następnej sesji będzie przedstawiony Radzie. 
Do Gminy Bobrica na Ukrainie zostanie wysłany list intencyjny z zapytaniem o dalszą 
współpracę i zaproszeniem na „Dni Gminy Rzgów” i Dożynki Powiatowe, które odbędą się  
w sierpniu br. 
 
 
WIKTOR NAWROCKI: 
 
1) z czyjej inicjatywy był zorganizowany wyjazd na targi do Cannes? 
2) w dalszym ciągu nie jest rozwiązany problem bobrów, które niszczą drzewa w Rzgowie 

Drugim. 
3) ustawić na głównych ciągach komunikacyjnych tablice informujące o granicy Gminy 

Rzgów. 
4) rozwiązać nasilający się problem wywożenia śmieci do lasów i rowów przydrożnych. 
5) ustawić we właściwych miejscach znaki drogowe z nazwą miejscowości Rzgów. 
6) naprawić wiatę przystankową w Rzgowie na ul. Zagórowskiej (uszkodzona pleksa). 
7) ustawić wiatę przystankową na przystanku w Rzgowie Drugim (w kierunku Grabienic). 
8) założyć służbowe skrzynki internetowe dla radnych, aby anonimy przesyłane radnym 

przed sesją mogły tam trafiać. 
 
Materiał promocyjny Gminy Rzgów zamieszczony w gazecie „Welcome to Poland” kosztował 
gminę 2 tys. zł + VAT. Koszt pobytu delegacji w Cannes (Wójt Gminy Stare Miasto  
i Marszałek Województwa Wielkopolskiego) pokrywany jest w całości przez Marszałka 
Województwa Wielkopolskiego. 
Są małe szanse, aby zapobiec zniszczeniom powodowanym przez bobry. Zgoda na ewentualny 
odstrzał obejmuje małą liczbę bobrów. Można rozważyć przewiezienie ich w inne miejsce. 
Trzeba się zastanowić nad wzorem tzw. „witaczy”, które umieszczone byłyby na granicach 
gminy, w tym roku można ogłosić konkurs na projekt, a w przyszłym roku zapewnić środki na 
ich realizację. 
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W sprawie wywożenia śmieci do lasów i rowów trzeba społeczeństwo edukować i to się robi  
w szkołach, można też wprowadzić restrykcje dla tych mieszkańców, którzy nie zawarli umów 
na wywóz śmieci. 
Wnioski dot. znaków drogowych, naprawy wiaty przystankowej przyjęto do realizacji. 
 
 
ALICJA CIESIELSKA  
 
w imieniu mieszkańców sołectwa Bobrowo złożyła do Wójta i Przewodniczącej Rady 
pisemną interpelację: 
1) w sprawie przeniesienia znaków z nazwą miejscowości Bobrowo na Ludwików. 
2) utwardzić tłuczniem zajazd do autobusu szkolnego, ustawić wiatę dla dzieci szkolnych. 
3) wyrównać równiarką drogi gruntowe w sołectwie Bobrowo. 
 
 
URSZULA BŁASZCZYK: 
 
1) ustawić znak zakazu parkowania na drodze dojazdowej do posesji p. Zofii Michalak  

i p. Elżbiety Wośkowiak w Rzgowie, Pl. Stuczyńskich (zaparkowane na tej drodze 
samochody uniemożliwiają dojazd do tych posesji). 

Na piśmie złożyła 2 interpelacje: 
1) w sprawie długofalowego remontu budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rzgowie 

na lata 2011 – 2014. 
2) w sprawie remontu schodów na piętro w tym budynku. 
 
Poprosiłem wszystkich dyrektorów szkół w gminie o sporządzenie wykazów koniecznych 
remontów budynków szkolnych w perspektywie kilku lat. 
 
 
LUCYNA WRZYSZCZY ŃSKA 
 
zgłosiła wnioski: 
1) w sprawie ustawienia w Modle i Zastrużu pojemników na odpady szklane. 
2) ustawienia w Zastrużu nowych wiat przystankowych i wyburzenie starych murowanych 

„bunkrów”. 
 
Aby ustalić plan inwestycji na najbliższe lata trzeba określić zdolność kredytową gminy, bo 
jeśli gmina przystąpi do budowy spalarni odpadów i realizacji dużego projektu oczyszczalni  
i kanalizacji w Sławsku, to na inne inwestycje już gminę nie będzie stać, tym bardziej, że 
priorytetem są remonty i modernizacja dróg. 
 
 
KLUB RADNYCH „ODNOWA GMINY”: 
 
1) wniosek w sprawie przedłożenia planu działania na lata 2011 – 2013, który będzie 

obejmować priorytety i harmonogram przedsięwzięć inwestycyjnych pod kątem 
wykorzystania funduszy europejskich. 
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JÓZEF SŁOWIŃSKI: 
 
1) przesłać wykładnię prawną dotyczącą terminów przesyłania radnym materiałów na sesję. 
2) wyjaśnić, czy może obowiązywać uchwała w sprawie diet dla radnych przyjęta  

w poprzedniej kadencji. 
 
 
GRZEGORZ MATUSZAK: 
 
1) rozwinąć temat dotyczący tworzenia spółek wodnych. 
2) czy jest szansa utworzenia spółki w Gminie Rzgów? 
3) kto z Urzędu Gminy może się tym zająć? 
4) w których szkołach są straty ciepła, w której największe i dlaczego? 
5) jakie wsie obejmuje IV rejon zimowego utrzymania dróg i dlaczego nikt nie przystąpił do 

przetargu na ten rejon? 
6) ile kosztował wyjazd na targi w Cannes i z jakich środków pokryto te wydatki? 
 
W ramach Konwentu Wójtów i Burmistrzów są podjęte działania w celu pozyskania środków 
na dotacje dla spółek wodnych. W Gminie Rzgów Gminna Spółka Wodna może być 
reaktywowana, ponieważ nigdy nie została rozwiązana, ale to rolnicy muszą wykazać 
inicjatywę w tej sprawie. Ze strony Urzędu Gminy zapewnimy pomoc i koordynację działań 
spółki (zajmie się tym inspektor J. Kacprowicz). 
Największe wydatki na ogrzewanie szkół gmina ponosi na szkołę w Osieczy, gdzie są bardzo 
duże straty ciepła, również w sali gimnastycznej. Zleciłem ekspertyzę i regulację pieca. 
 
 
JACEK BOROWSKI: 
 
1) jaki był ostateczny koszt I Gali Samorządowej? 
 
Koszt I Gali Samorządowej poniesiony w ramach środków na promocję gminy z budżetu 
przekroczył nieznacznie 1.000 zł, pozostałe wydatki – około 2.600 zł pokryto ze środków 
pozyskanych od sponsorów. 
 
 
WIESŁAW CZAJA: 
 
1) czy na Galę Samorządową zaproszeni byli też inni parlamentarzyści? 
 
Na Galę zaproszono wszystkich parlamentarzystów, ale przyjechało tylko dwoje. Minister 
Eugeniusz Grzeszczak przysłał list gratulacyjny. 
 
 
 
Na pozostałe wnioski i interpelacje odpowiedzi będą udzielone na piśmie. 


